



Raikan Ysmailova

ASSOCIATE PROFESSOR, PhD

h - Index: 2

Has about 50 publications, of which 40 are scientific and 10 are educational and methodological

Scientific publications in journals cited in Web of Science, Scopus, and RSCI

Contact details:

tel. 0996 779 44 54 00

e-mail: rismailova@oshsu.kg
r.ismailova@yahoo.com

Profile

Philosophy teacher with excellent skills backed by many years of experience. I always strive to create a great learning environment.

- Ability to motivate students
- Interactive teaching and modern technology
- Ability to work effectively with parents

Area of professional activity:

English language, phonetics and grammar of the English language, globalization of the English language, business English, professional medical English, and Philosophy

Languages

Kyrgyz - native
English - fluent
Russian - fluent

EDUCATION

* Candidate of Philosophical Sciences, Bishkek, VAK KR from 03.03.2017, No. 3k-1/23

*1989-1994 Faculty of Foreign Languages, Osh State University
Specialty: «English teacher and methodologist in educational work»

WORK EXPERIENCE

My experience of pedagogical work in higher education institutions is 28 years, including at Osh State University - 28 years.

2017-present International Medical Faculty, Head of the Department of Social-Humanitarian Disciplines, HOD
2015-2017 Faculty of World Languages and Culture, vice-dean on scientific affairs, Department of the English phonetics and grammar, Associate professor, PhD
2012-2015 Faculty of World Languages and Culture, vice-dean on scientific affairs,
2013-2015 Osh SU, English Access Micro scholarship program, Coordinator
1995-2010 Faculty of Foreign languages, Department of the English phonetics and grammar, Senior teacher, Docent

ABSTRACT ABOUT THE SUBJECT

The philosophy explores issues in theory, research, and practice within the field of health sciences.

A perfect physician is a good and wise person and not exclusively a proficient expert. You will exercise science that is called the philosophy of medicine. It includes logic, psychology, and medical ethics, as the history of medicine and philosophy of medicine are necessary for future doctors. The historical and philosophical approach makes it possible to recognize the subject of medicine (health, disease, and the sick) and its aim (treatment, restoration of health, or just alleviation of suffering). Ethics teaches what values are pursued by medicine, what moral duties a doctor has, and what role models to follow to become a good doctor.



Райкан Ысмаилова

Кандидат философских наук,
доцент

h-index: 2

Имеет около 50 публикаций, из них 40 научных и 10 учебно-методических.

Научные публикации в журналах, цитируемых в Web of Science, Scopus и РИНЦ

Контактная информация:

тел. 0996 779 44 54 00

электронная почта:

rismailova@oshsu.kg

r.ismailova@yahoo.com

Профиль

Преподаватель философии с отличными навыками, подкрепленными многолетним опытом. Я всегда стремлюсь создать прекрасную среду для обучения.

Умение мотивировать учеников

Интерактивное обучение и современные технологии

Умение эффективно работать с родителями

Сфера профессиональной деятельности:

Английский язык, фонетика и грамматика английского языка, глобализация английского языка, деловой английский, профессиональный медицинский английский и философия

Языки

кыргызский язык- родной

Русский язык - свободно

Английский язык- свободно

ОБРАЗОВАНИЕ

*НАН КР, институт философии и права, кандидат философских наук, г. Бишкек, ВАК КР от 03.03.2017 г., №3к-1/23

*1989-1994 Факультет иностранных языков ОшГУ

Специальность: «Преподаватель английского языка и методист по воспитательной работе»

ОПЫТ РАБОТЫ

Мой стаж педагогической работы в высших учебных заведениях составляет 28 лет, в том числе в ОшГУ - 28 лет.

2017-настоящее время Международный медицинский факультет, заведующая кафедрой социально-гуманитарных дисциплин

2015-2017 Факультет мировых языков и культуры, заместитель декана по научной работе, Кафедра фонетики и грамматики английского языка, доцент, к.э.н.

2012-2015 Факультет мировых языков и культуры, заместитель декана по научной работе,

2013-2015 ОшГУ, стипендиальная программа English Access, координатор

1995-2010 Факультет иностранных языков, кафедра фонетики и грамматики английского языка, старший преподаватель, доцент

АННОТАЦИЯ

Предмет Философия исследует вопросы теории, исследований и практики в области наук о здоровье.

Философия медицины — раздел философии науки, который занимается онтологическими, эпистемологическими и этическими вопросами в области медицины как особой сферы теоретической и практической деятельности человека.